
 

                     
Številka: 035/2025– 

                 Datum: 10. 2. 2025 
 

  Zapisnik seje Akademskega zbora Fakultete za varnostne vede Univerze v Mariboru 
 

Seja Akademskega zbora Fakultete za varnostne vede Univerze v Mariboru je bila 10. februarja 2025 
ob 11.00. Na zboru je bilo prisotnih 20 od skupaj 27 visokošolskih učiteljev in znanstvenih sodelavcev, 
3 od skupaj 6 študentov, članov AZ, in 6 od skupaj 7 strokovnih delavcev, članov AZ.  
 
 
Dnevni red:                                              

1. Potrditev zapisnika zadnje seje Akademskega zbora UM FVV 
2. Informacije vodstva 
3. Predlogi in pobude 

 
Predlagani dnevni red je bil soglasno potrjen. 
 
 

AD 1 
Potrditev zapisnika zadnje seje Akademskega zbora UM FVV 
Predsednik Akademskega zbora UM FVV prof. dr. Bojan Dobovšek je na kratko podal pregled vsebine 
zapisnika z zadnje seje Akademskega zbora UM FVV z dne 30. 9. 2024. Na zapisnik ni bilo podanih 
pripomb. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 1:  
Akademski zbor UM FVV soglasno potrjuje vsebino zapisnika zadnje seje Akademskega zbora UM FVV 
z dne 30. 9. 2024. 
 

AD 2 
Informacije vodstva  
Dekan prof. dr. Igor Bernik je opozoril na sprotno vnašanje podatkov o prisotnosti v elektronsko 
tabelo ter pravočasno podpisovanje v dekanatu. Prav tako je pozval k spoštovanju pravice do 
odklopa. 
Prejšnji teden je bil poslan poziv za posodobitev učnih načrtov. Potrebno je preveriti, ali so literatura 
in način ocenjevanja ustrezno urejeni. Oboje je potrebno urediti v tem štud. letu. Pozval je tudi, da se 
nadzor nad opravljanjem izpita izvaja resno (spreminjanje izpitnih pol, prepoved elektronskih naprav 
itd.). 
 
Priprave na rekonstrukcijo stavbe: s februarjem se je pričel najem dvorišča za stavbo, ki bo potrebno 
za izvajanje gradbenih del. Do začetka gradnje je možnost parkiranja na tem mestu. Do konca meseca 
naj bi bili projekti zaključeni. Dne 28. 2. 2025 bo na seji UO obravnavana vloga FVV za najem 
dolgoročnega kredita. Po predlogu UM bo najame kredit v višini 14 mio EUR, ki se ga zavaruje z 
menicami. Z MVZI smo prejšnji teden prejeli dopis, da naj začnemo s postopka najema kredita, ki ga 
bo financiral MVZI s proračuna. 
Začeli smo z iskanjem nadomestnih prostorov, v katerih bomo v času gradnje. Ogledali smo si 
prostore na Železni cesti, ki zaenkrat delujejo primerni. Tam bi lahko imeli dve predavalnici, plus eno 
dodatno, če bi jo potrebovali. 
 



 

 

S 1. 10. 2025 bomo začeli z izvajanjem študijskega procesa na način, prilagojen gradnji (predavanja v 
celoti na daljavo, vaje v živo). O tem bomo obvestili tudi kandidate za vpis na informativnih dnevih, v 
kratkem pa tudi vpisane študente. Dekan je pozval vse, da do 14. 2. 2025 sporočijo, v kolikor še 
nimajo opreme, potrebne za izvajanje dela na domu.  
Oprema, ki je na fakulteti, ne bo premeščena v prenovljeno stavbo, temveč bo na voljo za odkup, 
ostalo pa bo šlo v odpis/uničenje. V kolikor bo kdo zainteresiran za kakšno osnovno sredstvo, bomo 
to ustrezno uredili.  
 
V. d. prodekan za izobraževalno dejavnost izr. prof. dr. Simon Vrhovec je opozoril na problematiko 
goljufanja na izpitih (telefoni, pametne ure, šepetanje). Priporočal je, da izvajalec izpitov nadzor 
izvaja od zadaj. Pred drugim izpitnim rokom bodo izvajalci prejeli še opomnik z napotki za izvajanje 
izpitov. 
 
Prodekan za kakovost in razvoj prof. dr. Andrej Sotlar je pozval k reševanju ankete o zadovoljstvu 
zaposlenih. Senat je potrdil poročilo o uresničevanju akcijskega načrta ter programa dela za 
uresničevanje Strategije razvoja FVV. Do konca marca bo pripravljeno Samoevalvacijsko poročilo za 
št. leto 2023/2024. 
 
Naslednji teden bo zagovor DR naloge, ki bo potekal po prenovljenem postopku FVV. Na UM se 
pripravlja sprememba Pravilnika o doktorskem študiju. Glede na trenutni predlog bodo pogoji za 
nosilstvo na DR študiju nekoliko omiljeni. Opozoril je, da mora kandidat, ki namesto članka kot pogoj 
izkazuje poglavje v knjigi, paziti, da to poglavje obsega vsaj 15 strani. V pravilniku je natančneje 
opredeljen tudi postopek pridobivanja mnenj etičnih komisij. 
 
Prodekan za raziskovalno dejavnost in mednarodno sodelovanje p.p. izr. prof. dr. Igor Areh je 
povedal, da smo na področju raziskovalne dejavnosti na primerljivi stopnji kot preteklo leto, in sicer 
se na FVV izvaja 28 projektov, kar je zelo veliko za tako majhen kolektiv. 
 
Na področju mednarodne dejavnosti je glede na preteklo leto precej porastel interes za sodelovanje. 
V dogovoru je podpis novih sporazumov (Ukrajina, Italija, Češka).  
 
Dekan je opozoril, da imajo posamezni raziskovalci polne kapacitete za raziskovalno delo. Ob prijavi 
projektov je potrebno paziti na to, saj se s prijavo izjavi, da so proste kapacitete na voljo. Prav tako je 
potrebno paziti na problematiko dvojnega financiranja projektov ter smotrno porabo sredstev. V letu 
2024 smo prvič ARIS vračali neporabljena sredstva skupaj z obrestmi. Na to smo se sicer pritožili, 
vendar odziva ARISa še nismo prejeli. 
 
Prof. dr. Bojan Dobovšek je povedal, da je na Habilitacijski komisiji UM potekala razprava glede 
problematike konflikta interesov, nezdružljivosti opravljanja funkcij ter prepovedi opravljanja 
dejavnosti. Dekan je povedal, da se pravila na tem področju zaenkrat še niso spremenila. Glede 
podajanja soglasij za opravljanje ped. dela na konkurenčnih institucijah, je že bila opravljena razprava 
na Senatu FVV. 
 
Dne 11. 2. 2025 bo sestanek Habilitacijske komisije FVV. Glede na nova Merila za izvolitve v nazive 
bomo morali posodobiti strožja hab. merila za področji »varnostne vede« in »kriminologija«.  
 
Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 4: 
Člani Akademskega zbora UM FVV so se seznanili z informacijami vodstva UM FVV. 
 
 
 



 

 

AD 3 
Predlogi in pobude 
Pod točko ni bilo razprave. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 11.50. 
 
 
Zapisala:  
Anja Zahirović      
                                                                                                      Prof. dr. Bojan Dobovšek                                                                                                            

 Predsednik Akademskega zbora UM FVV                                                                                                                                             


